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كريمى:

 براى كى روش پاداش جور كردم
توئيت غيرمنتظره دونده جامائيكايى

1110«بولت» رسما فوتباليست شد

خط  خبر 

انفجار در لستر انگليس با 4 كشته
اى.بى.سى:انفجارى قــوى باعث تخريب يك مغازه و يك 
خانه در شهر لستر انگليس شد كه به گفته يك مقام امنيتى 
چهار كشته و چهار زخمى بر جاى گذاشته است.به گزارش 
شبكه خبرى اى.بى.سى، پليس مى گويد در حال حاضر هيچ 
نشانه اى مبنى بر تروريســتى بودن اين انفجار وجود ندارد. 
پليس «لسترشــاير» از مردم خواسته تا از مسير منتهى به 
ساختمان مذكور عبور نكنند. اين انفجار ساعت 19 به وقت 
محلى رخ داد و نخســتين شــاهدان آن را «بسيار بزرگ» 
خواندند.اداره پليس اين شــهر همچنين اعلام كرد كه سه 
ســاعت پس از وقوع انفجار هنوز مشخص نشده كه آيا اين 
رخداد تروريستى بوده يا خير. در بيانيه اداره مذكور از رسانه ها 

و ديگران خواسته شده تا در اين باره به گمانه زنى نپردازند.

كشف سر بريده در چمدان توريست آمريكايى
باشگاه خبرنگاران: پليس ژاپن اقدام به دستگيرى توريست 26 
ساله آمريكايى به علت كشف سر بريده در چمدان او كرد.به گفته 
پليس ژاپن، يوگنى، توريست آمريكايى براى گذراندن تعطيلات 
خود به ژاپن مسافرت كرده است. گفتنى است، اين توريست 16 
فوريه با زن 27 ساله ناشناسى درگير شده و از آن روز اين زن ناپديد 
شده است. به گفته پليس ژاپن سر بريده اين زن در چمدان توريست 
آمريكايى كشف شده است.اين توريست آمريكايى چمدان به دست 

در زمان ورود و خروج از آپارتمان، در 16 فوريه ديده شده است.

پرستار آمريكايى نوزاد 18 روزه را خفه كرد 
 ركنا: پرستار آمريكايى كه تحمل شنيدن صداى گريه كودكان 
را نداشت و طى 5 سال 3 نوزاد را به قتل رسانده بود، به سه بار قتل 
عمد محكوم شد. جنايت هاى «نانسى مورنوز»، سال 2015 در 
حالى فاش شد كه دخترش با مراجعه به اداره پليس مدعى شد 
سال ها قبل جسد برادر چند ماهه اش را در داخل كيسه زباله اى 
ديده است. با دستگيرى اين زن، او در بازجويى ها به قتل سه نوزاد 
اعتراف كرد و گفت: «هرگز تحمل كودكان را نداشتم اما شوهرم 
به حرف هايم توجهى نمى كرد و مجبور بــودم از نوزادان مردم 
پرستارى كنم.» او همچنين اعتراف كرد علاوه بر دو نوزاد 6 ماهه و 
11 هفته اى كه پرستارشان بوده، پسر 18 روزه خود را نيز به خاطر 

گريه هاى بى وقفه در وان حمام خفه كرده است.

رانش زمين در پى زلزله 7/5 ريشترى 
در پاپوآ گينه نو

رويترز: در پى وقوع زلزله مهيــب در پاپوآ گينه نو راه هاى 
ارتباطى قطع و فعاليت  شــركت هاى نفتــى و گازى قطع 
شد.زلزله 7.5 ريشترى پاپوآ گينه نو موجب رانش زمين شد، 
به چندين ساختمان خسارت وارد كرد و عمليات شركت هاى 
نفتى و گازى را به تعطيلى كشاند.بنابر اعلام مقامات داخلى 
پاپوآ گينه نو، اين زمين لرزه در مناطق بسيار دور دست رخ 
داده و تا زمان برقرارى مجدد مسيرهاى ارتباطى امكان ارزيابى 
خسارت ها وجود ندارد. همچنين بررسى هاى اوليه حاكى از آن 
است اين حادثه تلفات جانى نداشته  است.به گزارش رويترز، 
مركز لرزه نگارى آمريكا حداقل وقــوع 13 مورد پس لرزه با 
بزرگى پنج ريشتر و بالاتر را در مناطق زلزله زده پاپوآ گينه نو 

ثبت كرده است. همچنين خطر وقوع سونامى وجود ندارد.

 مرگ عروس بروجنى 3 روز بعد از جشن ازدواج
ايرنا: رئيس مركز مديريت حوادث و فوريت هاى پزشكى چهارمحال و بختيارى 
از فوت تازه عروس در بروجن خبر داد و گفت: علت قطعى مرگ وى از ســوى 
پزشكى قانونى در دست بررسى است. فرامرز شاهين روز دوشنبه افزود: شامگاه 
يكشنبه (6 اســفند) خانواده عروس با برقرارى تماس با فوريت هاى پزشكى 

خواستار كمك و اعزام آمبولانس به منزل تازه عروس و داماد بروجنى شدند.
وى ادامه داد: با حضور تكنســين هاى اورژانس به محل حادثه ساعاتى از 
فوت عروس 20 ساله گذشته بود و داماد 28 ساله در حالى كه هنوز زنده 
بود اما در وضعيت نامساعدى قرار داشت كه با انتقال وى به بيمارستان به 
وضعيت عادى بازگشت اما تلاش براى احياى عروس بى نتيجه ماند.شاهين 
با بيان اينكه شواهد اوليه نشان از مسموميت تنفسى اين زوج جوان داشت، 
تصريح كرد: بررسى هاى دقيق از سوى پزشكى قانونى در حال انجام است.

مرگ مشكوك پسر 16 ساله در كارگاه پدرش
فارس: جســد حلق  آويز نوجوان 16 ســاله اى بامداد دوشــنبه در كارگاه 
قاليشويى پدرش كشف شد.ســاعت 04:30 بامداد كشف جسد نوجوان 16 
ساله اى در يك قاليشويى در منطقه قلعه نو به كلانترى 211 قلعه نو گزارش شد. 
مأموران پس از حضور در محل مشاهده كردند كه جسد به صورت حلق آويز و 
پارچه در دهان بر ميله هاى قاليشويى آويزان است. تحقيقات ابتدايى حاكى 
از آن بود كه پدر نوجوان 16 ســاله به همراه چند نفر ديگر شــريك كارگاه 

قاليشويى بوده و نوجوان فوت شده شب را در كارگاه به سر برده است.

پايان شوم دزدى از پيرزنان و پيرمردان
خط قرمز: فرمانده انتظامى خراسان رضوى از دستگيرى مرد جوانى خبر 
داد كه با سوءاستفاده از ساده لوحى پيرزنان وپيرمردهاى مشهدى از آنان 
سرقت مى كرد. سرتيپ قادر كريمى گفت: با گزارش چند فقره سرقت از 
افراد سالخورده در هنگام استفاده از دستگاه عابربانك در خيابان هاى مشهد 
تحقيقات اوليه آغاز شد. وى افزود: مأموران كلانترى شهيد نواب صفوى 
مشهد پس از چند ساعت كنترل و مراقبت هاى نامحسوس،  متهم پرونده 
را شناسايى و در حالى كه به قصد كمك مى خواست از فردى سالخورده در 

هنگام استفاده از دستگاه عابربانك سرقت كند را دستگير كردند. 

پليس شيشه عمر شيشه شكن ها را شكست
خط قرمز: با سرعت عمل پليس عاملان تخريب خودروها در شهرستان جوين شناسايى 
و دستگير شدند.  سرهنگ مهدي غلام زاده، فرمانده انتظامي شهرستان جوين گفت: 
شنبه شب گذشته در پى تماس چند شهروند با مركز 110 مبني بر تخريب شيشه و آينه 
خودروهايشان، توسط افراد ناشناس تيمى از مأموران كلانتري مركز به همراه پليس هاى 
تخصصى وارد عمل شــدند.وى افزود: مأموران اين فرماندهى با گشت زنى هدفمند در 

سطح شهر به 3 پســر نوجوان كه با 
يك دســتگاه موتورسيكلت در يكى 
از خيابان هاى خلوت پرسه مى زدند 
مشكوك شدند.ســرهنگ غلام زاده 
اظهار داشت: راكب موتورسيكلت با 
مشاهده تيم گشت متوارى كه پس 
از طي مســافتي تعقيب و گريز يكي 
از سرنشــينان كه از موتورســيكلت 

پياده شده را در حال فرار دستگير كردند.سرهنگ غلام زاده عنوان كرد: متهم 19 ساله 
پس از انتقال به مقر انتظامى در بازجويى هاى اوليه منكر هرگونه جرمى بود اما در ادامه 
تحقيقات در مواجهه با مستندات كشف شــده و ادله پليسى به تخريب شبانه شيشه و 
آينه 15 دستگاه خودرو با همدستي 3نفر از دوستانش اعتراف كرد. وى خاطرنشان كرد: 
مأموران اين فرماندهى با هماهنگي مقام قضائي همدستان متهم را كه همگي 16 ساله 

بودند را طى عمليات هاى مجاز دستگير و با تشكيل پرونده راهى دادسرا كردند.

خط  بين الملل

 پســر نوجوان كه با 
يك دســتگاه موتورسيكلت در يكى 
از خيابان هاى خلوت پرسه مى زدند 
مشكوك شدند.ســرهنگ غلام زاده 
اظهار داشت: راكب موتورسيكلت با 
مشاهده تيم گشت متوارى كه پس 
از طي مســافتي تعقيب و گريز يكي 
از سرنشــينان كه از موتورســيكلت 

كولاك سابريست ها در جام جهانى

سرمربى تيم ملى شمشيربازى:با اين امكانات خيلى درخشيديم

مهاجم پرسپ وليس 

در گفت و گو با قدس
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 خط قرمز:  دوستى اينستاگرامى موجب شد 
زن جوان با همدستى مرد ديگرى همسرش را 

به قتل برساند.
ساعت 20:30 شب 28 بهمن ماه سال گذشته، 
از طريق مركز فوريت هاى پليســى 110 يك 
فقره فوت مشــكوك به كلانترى 152 خانى 
آباد اعلام شد. با حضور مأموران در بيمارستان 
و انجام تحقيقات اوليه مشــخص شــد فردى 
به نام ســيروس. ط ( 32 ســاله) بر اثر اصابت 
گلوله به ناحيه صورت و پهلو به قتل رســيده 
اســت. درتحقيقات اوليه از بستگان و اعضاى 
خانواده مقتول، برادر زن مقتــول به مأموران 
اعلام كرد: خواهرم به نام ســمانه 31 ساله در 
اتوبان آزادگان با خودرو شخصى 206 در حال 
تردد بوده كه خودرواش دچار پنچرى مى شود.
سمانه با همســرش تماس گرفته و از او براى 
تعويض لاســتيك خودرو درخواست كمك 
مى كند، مقتول به نام سيروس نيز پس از گذشت 
20 دقيقه در محل حاضر مى شود كه در زمان 
تعويض لاســتيك خودرو، فردى كه گويا يك 
كلاه ايمنى موتورسيكلت به سر داشته به آن ها 
نزديك، به قصد زورگيرى بــا مقتول درگير و 
درنهايت با اسلحه همراه خود اقدام به شليك 
كرده و پس از به قتل رساندن سيروس از محل 

متوارى شده است.
در تحقيقات از شاهد صحنه جنايت و در شرايطى 
كه در تحقيقات اوليه از سوى همسر مقتول عنوان 
شده بود كه قاتل يك كلاه ايمنى موتورسيكلت 
به سر داشــته، كارآگاهان اطلاع پيدا كردند كه 

قاتل كلاه ايمنى بر سر نداشته و پس از مشاهده 
صحنه نزديك شدن يك دستگاه خودرو سوارى 
به محل جنايت، به سرعت از محل متوارى شده 
است.كارآگاهان اداره دهم پليس آگاهى در ادامه 
تحقيقات پليسى، به بررسى ديگر اظهارات همسر 
مقتول در خصوص پنچرشدن خودرو شخصى 

پرداختند.
همســر مقتول در اظهاراتش مدعى پنچرى 
لاســتيك عقب خودرو 206 خود شده بود اما 
كارآگاهان با بررســى لاســتيك هاى خودرو 
206 اطمينان پيــدا كردند كــه هيچ كدام از 
لاستيك هاى خودرو دچار پنچرى نشده است.

همين تناقضات باعث شد تا مأموران به سمانه 
همسر مقتول شك كنند و او به عنوان مظنون 
اصلى پرونده شناخته شود.سمانه پس از بازداشت 
و انتقال به اداره دهم پليس آگاهى تهران بزرگ 
همچنان اظهارات اوليه خود مبنى بر ارتكاب 
جنايت توسط يك زورگير را مطرح مى كرد اما در 
ادامه تحقيقات و پس از ارائه دلايل و مستندات 
از سوى كارآگاهان، چاره اى جز اعتراف و بيان 

حقيقت نداشت.
وى در اعترافاتش به كارآگاهان گفت: زمانى كه 
محمود (خواستگار سابقم) متوجه اختلافات من 
با همسرم شد، تصميم به كشتن او گرفت و عنوان 
كرد كه حتى اگر من با او همكارى نداشته باشم، 
به تنهايى سيروس را خواهد كشت.شب جنايت 
و برابر برنامه محمود، من به اتوبان آزادگان رفتم، 
به سيروس زنگ زده و به دروغ عنوان كردم كه 
لاستيك خودرو پنچر شده است، سيروس از من 

درخواست كرد تا داخل ماشين نشسته، درهاى 
ماشين را بسته و منتظر او بمانم.

بعد از گذشت حدود 20 دقيقه، سيروس از محل 
كارش در منطقه قرچك ورامين به محل رسيد 
و در حالى كه قصد تعويض لاستيك خودرو مرا 
داشت، محمود از پشــت يك تپه خاكى خارج 
شد و طى يك درگيرى و با شليك چند گلوله، 
سيروس را به قتل رساند.كارآگاهان اداره دهم 
آگاهى با شناسايى محل سكونت محمود 36 
ساله در خيابان 20 مترى افســريه، در تاريخ 
29 بهمن پارســال و در كمتر از 24 ساعت از 
زمان وقوع جنايت اقدام به دســتگيرى عامل 
جنايت اتوبان آزادگان كرده و در بازرسى از محل 
سكونتش موفق به كشــف يك قبضه اسلحه 
شكارى ساچمه زنى شدند كه مقتول به وسيله 

آن به قتل رسيده بود.
محمود پس از انتقال بــه اداره دهم ويژه قتل و 
مواجهه حضورى با سمانه به طرح پيشنهاد قتل 
سيروس، طراحى و ارتكاب جنايت اعتراف كرد.

به اين ترتيب بود كه پس از تكميل تحقيقات در 
پرونده بالاخره متهمان به زندان منتقل شدند 
اما اين تمامى ماجرا نبود تا اينكه بعد از گذشت 
حدوداً يك ســال از ماجرا محمود مدعى شد 
كه دروغ گفته است و مى خواهد اظهاراتش را 

عوض كند.
او در شعبه ششم بازپرســى دادسراى جنايى 
تهران حاضر شــد و در زمينه اتهامش گفت: از 
اول هم قرار نبود من كسى را بكشم. با سمانه در 
اينستاگرام آشنا شدم و او دوست قديمى ام بود.

او كه فهميده بود من خيلى خوشبخت شده ام به 
من گفت تو مرا نفرين كردى تا من بدبخت شوم. 
گفتم چرا او گفت كه شوهرم مرا اذيت مى كند و 
كتك مى زند و هميشه نيز در حال مصرف شيشه 
است.اين گفت وگوى اينستاگرامى باعث شد 
يك روز با او قرار بگذارم و در زمينه موضوع با او 
كامل صحبت كنم. وقتى به من ماجراى كشتن 
شوهرش را گفت من قبول نكردم و قبول كردم 
كه با گذاشتن يك اسلحه در ماشين مقتول باعث 

شوم او گير بيفتد.
روز حادثه نيز به هميــن دليل در محل حضور 
يافتم امــا وقتى به آنجا رســيدم مقتول با من 
درگير شد و اشــتباهى يك گلوله از اسلحه به 
سمتش شليك شد اما من فرار كردم و از رمپ 
كنارى اتوبان بالا رفتم تا اينكه يك دفعه از دور 
ديدم فردى با مقتول درگير شــده است و من 
فكر مى كنم آن فرد كلاه كاسكت دار عامل مرگ 
مقتول شده است چرا كه من بيشتر از يك گلوله 

آن هم به نحو سهوى شليك نكردم.

پايان دوستى اينستاگرامى با قتل شوهرپايان دوستى اينستاگرامى با قتل شوهرپايان دوستى اينستاگرامى با قتل شوهر

خط قرمز: مردي كه به اتهــام معاونت در قتل 
دوستش بازداشت بود بالاخره توانست از اولياي 
دم مقتول كه در آمريكا زندگي مي كردند رضايت 
بگيرد. 6 تير ماه ســال 93 بود كــه مردي 55 
ساله كه زن و بچه اش آمريكا زندگي مي كردند 
در خانه خود كشته شــد به اين ترتيب پليس 
تهران مأموريت يافت متهم را بازداشــت كند و 
با بررسي هاي دقيق توسط پليس مشخص شد 
كه طلاها و ماشين مقتول به سرقت رفته است 
اما هيچ آثاري از ورود به عنف وجود نداشــت. با 
توجه به اين موضوعات تحقيقات راه به ســوي 
يك آشنا در ماجراي اين قتل مرموز برد و متهم 
كسى نبودجز مردي كه دو دانگ از خانه مقتول 
به نام او شــده بود. اين مرد كه رسول نام داشت 
پس از بازداشــت اعتراف كرد و گفت با توجه به 
اينكه خانواده مقتول در آمريكا زندگي مي كردند 
تصميم گرفتم به انگيزه سرقت از كارگرم بخواهم 

دوستم را به قتل برساند.به اين ترتيب كليد خانه 
را به كارگرم دادم و از كارگرم خواستم كه با ميله 
به سر دوستم بزند و براي اطمينان از موضوع او را 
خفه هم كند. كارگرم او را به قتل رسانده و وقتي 
كه قرار بود طلاها را تقسيم كنيم بازداشت شدم. 
به اين ترتيب كارگر رسول نيز بازداشت شد و او 
در حاليكه به اتهام قتل دربازداشت به سر مي برد 
توسط اولياي دم مقتول بخشــيده شد چراكه 
اولياي دم علت اصلي قتل را رسول مي دانستند 
و به اين ترتيب رسول به 11 سال حبس محكوم 
شد اما اين تمامي ماجرا نبود و رسول هم توانست 
بعد از گذشت ســه ســال از اولياي دم مقتول 
رضايت بگيرد. او ديروز زمانيكه در جايگاه قرار 
گرفت گفت مقتول با زنان خياباني رابطه داشت 
و من نيز به همين دليل او را كشتم. من دو دختر 
دم بخت دارم و از شما قضات تقاضا دارم كه مرا 

عفو كنيد.

خط قرمــز: درگيرى بيــن 2 موادفروش 
در بلوار ابراهيم آباد مــرگ يكى از آن ها را 

رقم زد.
ساعت 5 عصر يكشنبه ششــم اسفند ماه 
امســال مأموران كلانترى 151 يافت آباد 
در جريان درگيرى مرگبار 2 جوان در مقابل 
يك قهوه خانــه در بلوار ابراهيــم آباد قرار 

گرفتند.
بدين ترتيــب تيمى از مأمــوران اداره 10 
پليس آگاهى تهران همراه با بازپرس ويژه 
قتل در دادسراى امور جنايى پاى در محل 

جنايت گذاشتند.
كارآگاهان در تحقيقات ابتدايى پى بردند 
2 پســرعمو كه در زمينه خريــد و فروش 
موادمخدر با هم همكارى داشتند از چندى 
قبل اختلافاتى ميان آن ها شــكل گرفت 
تا اينكه عصر يكشــنبه اختلاف آن ها بالا 

گرفت و درگيرى مرگبــارى بين آن ها رخ 
داده است.

يكى از شــاهدان ماجرا به مأموران گفت: 
ميثم داخل قهــوه خانه نشســته بود كه 
پسرعمويش فرشاد وارد شد و او را به بيرون 
قهوه خانــه برد كه در پيــاده روى خيابان 
آن ها با هم درگير شدند و فرشاد با ضربات 
متعدد چاقو ميثم را به قتل رساند و از آنجا 

فرار كرد.
در ادامه مشخص شد فرشاد 25 ساله يك 
خانه مجردى در منطقه شــادآباد دارد كه 
مأموران بــا حضور در آنجا متوجه شــدند 

اثرى از او نيست. 
بازپرس ويژه قتل دستور داد تا جسد ميثم 
20 ساله براى بررسى هاى بيشتر به پزشكى 
قانونى منتقل شــود و رديابى هاى پليس 

براى دستگيرى عامل جنايت ادامه دارد.

درگيرى مرگبار پسرعموها مقابل قهوه خانهرضايت خانواده مقتول مهاجر
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مهاجم پرسپ وليس در گفت و گو با قدس

منشا: قول مى دهم به استقلال گل بزنم

حميدرضاعرب: گادوين منشــا را بايد يكى از اميد هاى 
پرســپوليس براى گلزنى به اســتقلال در بازى ظهرپنج 
شنبه دانست. مهاجم خوش فكر و با انگيزه اى كه توانسته 
گل هاى مهمى در پرسپوليس بزند. منشا در آستانه بازى 
مهم و حيثيتى با استقلال وعده گلزنى به رقيب سنتى مى 
دهد. او دوست دارد با گلزنى به استقلال خاطره تلخ باخت 
به السد را ازذهن هواداران تيمش پاك كند. آيا منشا موفق 

خوهد شد؟

 پرسپوليس بعد ازشكست سنگين مقابل السد 
قطربه سختى توانست استقلال خوزستان قعرنشين 
را شكست دهد. فكرمى كنى در دربى چه نتيجه اى 

حاصل شود؟
بزرگ تريــن تيم هــاى دنيــا هم نمــى تواننــد همه 
بازى هاى شان را پشت ســرهم ببرند. گاهى وقت ها اين 

طورى مى شود. به هرحال تيم هاى ديگر هم در حال تلاش 
هستند و اين طورنيست كه ما خودمان را در همه بازى ها 
برنده بدانيم. آن باخت براى ما هم سخت بود و بايد دوباره 
بابت شكستى كه در قطر خورديم از هواداران عذرخواهى 
كنم. با اين حال پرســپوليس تيم بزرگى اســت و قطعا 
دربازى هاى آينده نتايج بهترى مى گيرد. ما به هرشكلى 
كه بود استقلال خوزستان را برديم. آن ها با انگيزه به تهران 
آمده بودند امــا در نهايت 3امتياز را ما به دســت آورديم. 
در مقابل اســتقلال هم به دنبال پيروزى هســتيم و اين 

طورنيست كه بى انگيزه باشيم.

 اين ظرفيت در پرسپوليس وجود دارد كه استقلال 
آماده اين روزها را شكست دهد؟

حتما اين ظرفيت در تيم ما وجود دارد. پرسپوليس از لحاظ 
فنى بهترين تيم ايران است و با يك شكست 

نمى شود همه خوبى ها را زيرسوال برد. مى دانم كه حال 
و هواى دربى با همه بازى ها متفاوت اســت اما شما قطعا 
پرسپوليس متفاوتى در آن بازى خواهيد ديد. ما براى بردن 

استقلال به ورزشگاه مى رويم.

 شايد بتوانى با گلزنى به استقلال پاسخ انتقادهايى 
كه بعد ازبازى با السد به شخص تو شد را بدهى.

درآن بازى مــن فرصت هاى زيادى به دســت نياوردم اما 
هواداران هرچه بگويند حق دارند و من انتقادهاى آن ها را 

به حساب علاقه شان به پرسپوليس 
مى گذارم. مطمئن باشيد با گلزنى در دربى جبران مى كنم.

 قول گلزنى مى دهى؟
بله، قول گلزنى مى دهم. مى خواهم هواداران را شاد كنم. 

من حتما در دربى گل مى زنم. اين را مطمئن باشيد.

 اســتقلال را ببريد قهرمانى تان درليگ هفدهم 
قطعى خواهد شد. آن وقت د ريك سال شمسى دو 
جام ليگ برتربه دست مى آوريد كه اين در تاريخ 

فوتبال ايران بى سابقه است.
من ازاين اعداد و ارقامى كه شما مى گوييد سر در نمى آورم. 
تنها چيزى كه براى من اهميت دارد اين است كه در بازى با 
استقلال باخت به السد را جبران كنيم و دوباره با روحيه و 

انگيزه زياد راهى ليگ قهرمانان آسيا شويم.

 فكر مى كنى با وجود آن باخت تيمت به مرحله بعد 
ليگ قهرمانان آسيا صعود كند؟

چرا نبايد صعود كنيم؟ ما دو بازى انجام داديم. يك بازى را 
باخته ايم و يك بازى را برده ايم. هنوز فرصت هاى زيادى 
داريم. 4 بازى تــا پايان مرحله گروهى باقى مانده اســت. 
شرايط سختى پيش روى ما نيســت. حتى اگر دو بازى را 
باخته بوديم اما شانس صعود داشتيم. ما در ليگ قهرمانان 
آسيا مدعى اول هستيم و مى خواهيم اين باربه فينال اين 

رقابت ها برسيم.

 فصل قبل درنيمه نهايى حذف شديد.
بله، درست است اما اين فصل تيم ما با تجربه ترشده و قطعا 
براى كارهاى بزرگ ترى راهى رقابت هاى آسيايى مى شود.

تكذيب ادعاى هنرپيشه جوان عليه دايى
فارس:با وجود اظهارات شخصى كه به عنوان يك هنرپيشه مدعى شده بود قبل از 
بازى سايپا و سپيدرود با على دايى و همراهانش درگيرى فيزيكى در هتل محل اقامت 
نارنجى پوشان داشته در استشهادنامه اى كه توسط مامور نيروى انتظامى و مدير هتل 
پرديس شهر رشت امضا شده اين موضوع رد شده است. در اين استشهاد صراحتا آمده 
كه هيچ گونه ضرب و شتمى در هتل محل اقامت تيم سايپا رخ نداده و ادعاى مطرح 

شده از سوى آقاى شجاعى كذب محض است و به دليل واهى مطرح شده است.

درخواست پرسپوليسى ها از اينفانتينو
ورزش: حميدرضا گرشاسبى، سرپرست باشگاه پرسپوليس كه در نشست مديران 
دو باشگاه سرخابى پايتخت پيش از دربى 86 شركت كرده بود، اعلام كرد كه در سفر 
جيانى اينفانتينو به تهران قصد دارند درخواستى از او براى بخشش اين باشگاه از 
محروميت نقل وانتقالاتى داشته باشند.اينفانتينو نيز قرار است چهارشنبه شب به 

تهران سفر كند و روز پنجشنبه نيز تماشاگر ويژه ديدار دربى خواهد بود.

قراب: قرارداد شفر را تمديد شده بدانيد
ورزش: عضو هيئت مديره استقلال مى گويد تيمش قطعا در دربى پيروز مى شود. 
جواد قراب درباره وضعيت لئوناردو پادوانى گفت: كارهاى انتقال پادوانى انجام شده و 
ايشان به تهران منتقل مى شوند تا مراحل درمانى اش ادامه پيدا كند. وى درباره روند 

نتايج استقلال و موفقيت اين تيم ، اظهار كرد:   دربى را هم حتما مى بريم.
اين عضو هيئت مديره استقلال درباره آينده شفر، اظهار كرد: قرارداد شفر را تمديد 

شده بدانيد. قرارداد او تمديد شده است. او سال ها در استقلال مى ماند.

زمانى: پرسپوليس را با نتيجه اى خوب مى بريم
ورزش: عضو هيئت  مديره باشــگاه اســتقلال مدعى اســت آبى پوشــان در 
هشتادوششمين دربى شهر تهران با نتيجه اى خوب پيروز خواهند شد. حسن زمانى 
در حاشيه نشست مديران دو باشگاه پرسپوليس و استقلال، اظهار داشت: قطعاً ما در 
دربى بازنده نيستيم و به خواست خدا برنده دربى اين بازى خواهيم بود. زمانى با اشاره 
به عدم حضور بازيكنان استقلال و پرسپوليس دراين جلسه خاطرنشان كرد:  چون 
هماهنگى بين مديريت دو باشگاه بود، نيازى به حضور بازيكنان نبود. بازيكنان الان 
در تمرين هستند، اما اگر به اينجا مى آمدند، ممكن بود اين شائبه پيش بيايد كه نكند 

بازى به سمت ديگرى سوق پيدا كند.

30 درصد افزايش دستمزد داوران 
پرداخت مى شود

ورزش: رئيس سازمان ليگ فوتبال ايران اعلام كرد: افزايش 30 درصدى دستمزد 
داوران از تاريخ مصوب پرداخت مى شود. به نقل از سايت سازمان ليگ، حيدر بهاروند، 
رئيس سازمان ليگ و نايب رئيس فدراسيون فوتبال گفت: هيئت رئيسه فدراسيون 
فوتبال افزايش 30 درصدى  دستمزد داوران را مصوب كرده و اين افزايش دستمزد 

داوران از تاريخ تصويب تا امروز( ديروز ) به تمامى داوران پرداخت مى شود.  

درخواست شفر براى بازى با العين
ورزش: وينفرد شفر سرمربى تيم استقلال طى روزهاى گذشته از مسئولان اين 
باشگاه خواسته كه بلافاصله تيمش بعد از بازى با پرسپوليس راهى امارات شوند 
و مسئولان باشگاه با اين موضوع موافقت كردند.طبق برنامه ريزى صورت گرفته 
استقلالى ها ســاعت 18 روز جمعه تهران را به مقصد امارات ترك خواهند كرد و 

4 روز قبل از بازى با العين برنامه اردويى خود را براى اين مسابقه تدارك  مى بينند.

آخرين وضعيت مصدومان استقلال
ورزش: اميد نورافكن كه در جريان ديدار استقلال و الريان قطر دچار مصدوميت 
شد و در دو ديدار بعدى تيمش غايب بود بعد از مداوا زير نظر كادر پزشكى استقلال 
مجوز حضور در دربى را پيدا كرد.همچنين ميلاد زكى پور ديگر مدافع چپ استقلال 
روز گذشته با اين تيم تمرين وزنه انجام داد تا او هم مشكلى براى اين مسابقه نداشته 
باشد. مهدى رحمتى كه به دليل تورم زانو ديدار استقلال و فولاد را از دست داده بود 
طى روزهاى اخير در كلينيك استقلال زير نظر كادر پزشكى قرار داشت و  همچنان 

زانويش ورم دارد.  برزاى، پادووانى و منتظرى سه غايب استقلال در دربى  هستند.

ضد حمله
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ورزشـــى

سينا حســينى :  مديران عامل باشــگاه هاى ليگ 
برترى كه بدون استثنا همگى با درد 

بى پولى مواجه هســتند و دائما براى وصول مطالبات 
خود به فدراسيون فوتبال مراجعه 

مى كنند ديــروز در حضــور اعضاى هيئت رئيســه 
فدراســيون فوتبال با مهدى تــاج دور يك ميز جمع 
شــدند تا تصميمى جدى در خصــوص ماجراى حق 

پخش تلويزيونى اخذ كنند.
هرچند منتقدان مديريت فدراسيون فوتبال برگزارى 
چنين نشســتى را بى فايده ارزيابــى كردند و ضعف 
مديريت فدراسيون در احقاق حق پخش تلويزيونى را 
محرز دانســتند اما هيئت رئيسه يك بار ديگر مديران 
رســانه ملى را تهديد كرد چنانچه تا بيستم اسفندماه 
جارى سرنوشــت حق پخش تلويزيونــى رقابت هاى 
ليگ برتر روشن نشود، بدون ترديد فدراسيون فوتبال 
مذاكرات جدى خود را با گزينه هاى ديگر براى پخش 
تلويزيونى مسابقات در فضاى مجازى آغاز خواهد كرد.
با وجود اين خط و نشــان بعيد اســت كه فدراسيون 
در اين معركه حقوقى بتواند موفقيتى به دســت آورد 

چون به احتمال بســيار زيــاد در دقيقــه 90 با ورود 
سياسيون به ويژه مســئولان دولتى و وزارت ورزش و 
جوانان بازهم دوربين هاى تلويزيونى به اســتاديوم ها 
راه پيدا خواهند كرد تــا بتوانند بدون پرداخت پول به 
صورت رايگان مســابقات را روى آنتن ببرند و هزينه 
حاصلــه از آگهى هــاى تبليغاتى را به حســاب خود 

واريز كنند.
اما در كنار اين مصوبه سه آيتم ديگر هم مرتبط با اين 
موضوع در نشست مديران باشــگاه هاى ليگ برترى 
با رئيس فدراسيون و رئيس ســازمان ليگ مطرح شد 
كه در نهايت با تائيد همــگان به عنوان مصوبه اجرايى 
تصويب شد تا از اين پس باشگاه ها به دنبال مطالبات 
حقوقى و مالى خود كه منجر به درآمدزايى مى شود، 
باشــند و اجازه ندهند بدون كســب مجوز و مراحل 

قانونى تن به رفتارهاى تبليغاتى بدهند.
 1-استيفاء حقوق فوتبال ايجاب مى نمايد كه سازمان 
ليگ براى پخش تصاوير تلويزيونى كليه راه هاى قانونى 
متصوره را پيگيرى نموده و با عقد قرارداد،كليه  تصاوير 
تلويزيونى مسابقات را از طريق مطلوب براى متقاضيان 

پخش نمايد و در اين راستا اولويت اول ما صدا و سيماى 
جمهورى اسلامى ايران اســت . در صورت عدم توافق 
يا استنكاف صدا و ســيما گزينه بعدى پخش تصاوير 
تلويزيونى از طريق اينترنــت يا ديگر متقاضيان خريد 

حق پخش  است. 
 2-در صورت انعقاد قرارداد با هر گزينه اى كليه حقوق 
ناشى از محتوى، تكرار مجدد مســابقه، مصاحبه ها و 
تفاسير در اختيار طرف قرارداد مذكور بوده و پخش  و 
استفاده غير هماهنگ شده و بدون قرارداد با تشكيلات 
فوتبال در فضاى خــارج از قــرارداد از طريق قضايى 

پيگيرى شود. 
 3- برابر تصميم هيئت رئيســه كليــه اهالى فوتبال 
فقط مى توانند در برنامه هاى صوتى و تصويرى طرف 

قرارداد پخش مسابقات شركت نمايند .
 4- با توجه به صعود تيم ملى جمهورى اسلامى ايران به 
جام جهانى روسيه، حقوق و انحصار تبليغ از هر حيث 
در اختيار فدراسيون فوتبال است و هر گونه  تبليغ در 
رســانه ها، بيلبوردها و فضاى مجــازى داراى قابليت 

پيگيرى قانونى است . 

20 اسفند در استاديوم ها روى دوربين ها بسته مى شود؟

تهديد مجازى صدا  و سيما توسط سازمان ليگ

كريمى :  براى كى روش 
پاداش جور كردم

ورزش : على كريمى در يــك برنامه اينترنتى حضــور يافت و 
پاسخگوى سوالات مهرداد ميناوند شــد . گزيده اى از مهم ترين 

سخنان على كريمى ، به شرح زير است :
  اى كاش شرايط من و كارلوس همان بازيكن و مربيگرى مى ماند. 
   تيم ملى بعد از جدايى من از كادرفنى به جام ملت ها رفت و به عراق 
باخت. مطمئن باشيد آن زمان اگر صحبت مى كردم تمام عواقب اين 

شكست بر گردن من انداخته مى شد. 
  كى روش خودش مقصر است كه با همان آدم هايى كه كار كرده 
بود دوباره 4 ســال ديگر تمديد كرد. چون توانايى افراد حاضر در 

فدراسيون را مى دانست و شناخت كامل از اين آدم ها داشت.
  از وارد شدن به عرصه مربيگرى پشيمان هستنم و اگر به عقب 
بازگرديم، هرگز وارد اين عرصه نمى شــوم. چون شرايط براى 

موفقيت وجود ندارد. 
  ترسى از كى روش ندارم. چون خيلى براى اين فرد كار انجام داده ام. 
با توجه به روابطى كه داشتم براى ايشان پاداش جام جهانى قبل را 

زنده كردم و از يكى از دوستانم گرفتم. 
  من در برنامه هم گفتم اگر بــزدل بودم كه در برنامه حاضر 
نمى شدم. نفر دوم فدراسيون بغل بنده بود و هر كسى جاى من 
بود و يك تيم حرفه اى در دست داشت اين كار را نمى كرد و 

در برنامه حاضر نمى شد. 
  به نفراتى كه با اس ام اس و در فضــاى مجازى صحبت خود را 
مطرح مى كنند لات هاى كوچه خلوت مى گويند! پشت تلفن و 
شــبكه مجازى همه جرات دارند حرف بزنند؛ ولى رو در رو بحث 

جداگانه دارد.
  پرسپوليس سكوى پرتاب 

نــه تنها مــن، بلكه بقيه 
بازيكنان چه در قديم و 

حال حاضر بوده است. 
دارم  دوســت   
پرســپوليس دربى را 

ببرد.

مديرعامل پديده:
مهاجرى را به مشكى پوشان نمى دهيم

ورزش: كريمويى ،مديرعامل باشــگاه پديده در خصوص شايعه حضور مهاجرى 
در مشكى پوشان گفت: اين موضوع صحت ندارد و مهاجرى مورد حمايت ما است.

وى در خصوص اينكه ظاهراً هيأت مديره باشگاه پديده تمايلى به تيم دارى ندارد، گفت: يك 
بحثى در گروه پديده به وجود آمده بود كه بيشتر به خاطر مسائل اقتصادى بود اما خوشبختانه 
آنها به نتيجه رسيدند كه با حل مشكلات به كارمان ادامه بدهيم. كريمويى در خصوص كسر 
امتياز از اين تيم گفت: ما تا لحظه آخر پيگير هستيم و امروز هم از آقاى تاج خواستم تا در اين 
مسئله به ما كمك كند. در مورد پراهيچ هم بايد بگويم كه در حال مذاكره با او هستيم تا به صورت 
توافقى و به صورت قسطى مطالبات او را پرداخت كنيم. وى در پاسخ به اين سوال كه آيا خلعتبرى 
و قاضى به تمرينات تيمشان برمى گردند گفت: در آن مقطع ما تصميم گرفتيم در خدمت اين 

بازيكنان نباشيم اما طبيعتاً در يكى دو روز آينده در مورد اين نفرات به جمع بندى مى رسيم.

برانكو: 
اميدوارم مصدوم ندهيم

ورزش: ســرمربى تيم فوتبال پرســپوليس مى گويد كه ما براى رويارويى با 
استقلال بسيار خوشحال هستيم. 

برانكو ايوانكوويچ پس از تمرين ديروز تيم پرسپوليس در جمع خبرنگاران درباره 
آمادگى تيمش براى دربى هشتاد و ششم، اظهار كرد: بازيكن مصدوم نداريم. همه 
سر حال و با انگيزه هستند و همه مى خواهند بازى كنند. همه بازيكنان ما سلامت 
هســتند. اميدواريم كه در اين دو روز آينده كسى مصدوم نشــود، به خاطر دربى 
خوشحال هستيم. اين مسابقه بزرگ ترين دربى در آسياست و حتى مى توانم بگويم 
كه بزرگ ترين دربى از نظر شوق و هيجان در دنياست.او ادامه  داد: من بارها گفته ام 
كه دربى از قبل برنده اى ندارد، چرا كه يك بازى خاص است. ما بابت چنين رويارويى 

بسيار خوشحال هستيم. ما بايد براى حضور در چنين بازى افتخار كنيم.

مجموع بدهى هاى
 باشگاه پرسپوليس؛ 141ميليارد

ورزش: درباره ميزان دقيق بدهى باشگاه پرسپوليس اعداد و ارقام 
متفاوتى ذكر شده اســت. اما حميدرضا گرشاسبى مدير عامل 
اين باشگاه توضيحاتى در اين باره داد  : «ما از صبح كه وارد باشگاه 
مى شويم انگار وارد يك شعبه دادگاه شده ايم. پيشكسوتان و عزيزانى 
كه به دنبال مطالبات شان هستند به ما مراجعه مى كنند. 20 ميليارد 
بدهى بازيكنان خارجى از 16 سال پيش را پرداخته ايم كه 5 ميليارد 
باقى مانده است. 10 ميليارد بدهى حدود 100 بازيكن و مربى داخلى 
را نيز پرداخته ايم كه 6 ميليارد تومان باقى مانده است. 130 ميليارد 
هم بدهى مالياتى داريم. من عذر مى خواهم كه نتوانستيم در اين 

مدت آن طور كه بايد كار فرهنگى كنيم.»  
5 ميليارد بدهى به بازيكنان خارجى و 6 ميليارد بدهى به بازيكنان 
داخلى باقى مانده كه در مجموع 11 ميليارد تومان مى شود. 130 
ميليارد تومان بدهى مالياتى هم كماكان به قوت خودش باقيست! 

يعنى در كل پرسپوليس 141 ميليارد تومان بدهى دارد.

دربى 60 هزارتايى
ورزش:مسئول كميته برگزارى مســابقات مى گويد فروش 80 
درصد از ظرفيت استاديوم روال طبيعى است. سعيد فتاحى گفت: 
اين مساله روال هميشگى است. در اين بازى حدود 63 هزار بليت 
فروخته مى شود. او در مورد اين كه نحوه بليت فورشى به چه شكلى 
انجام مى شود هم گفت: بليت فروشى اين بازى را باشگاه استقلال 

انجام مى دهد و آنها بايد ساز و كار بليت فروشى را تعيين كنند.

  پرسپوليس سكوى پرتاب 
نــه تنها مــن، بلكه بقيه 
بازيكنان چه در قديم و 

حال حاضر بوده است. 
دارم  دوســت   
پرســپوليس دربى را 

ببرد.

توضيح درباره يك مصاحبه
ورزش: در مصاحبه روز گذشته با مدير كل ورزش و جوانان خراسان رضوى در بخشى از 
سخنان كوروش صبوريان قيد شده بود كه اداره كل ورزش و جوانان براى هزينه كرد در 
حوزه ورزش قهرمانى منع قانونى دارد در حالى كه منظور از اين بخش از سخنان مديركل 

هزينه در حوزه ورزش حرفه اى بود كه به اين ترتيب اين موضوع تصحيح  مى گردد. 



كولاك سابريست ها در جام جهانى

سرمربى تيم ملى شمشيربازى:با اين امكانات خيلى درخشيديم
ورزش: تيم ملى ســابر ايران كه با شكست 
مجارستان فيناليســت رقابت هاى جهانى 
لهستان شده بود در ديدار نهايى مقابل كره 
جنوبى به ميدان رفت و 31 بر 45 مقابل اين 
تيم نتيجه را واگذار كرد و به مقام  ارزشمند 
نايب قهرمانى  رسيد.در ديدار رده بندى نيز تيم 
ملى مجارستان توانست حريف خود روسيه را 

شكست بدهد و به مقام سوم برسد.
تيم ايران در اين دوره از رقابت ها ابتدا ايتاليا تيم 
دوم جهان راشكست داد و سپس با شكست 

اوكراين و مجارستان به ديدار فينال راه يافت.

فخرى: عملكرد بچه ها فوق العاده بود
سرمربى تيم ملى شمشــيربازى كشورمان 
درباره اين مقام مهم گفت: خودباورى باعث 
شــده تا بتوانيم حريفان مان را با وجود اينكه 
امكانات زيادى دارند شكست دهيم. پيمان 
فخرى درخصوص مسابقات جام جهانى سابر 
در لهستان و نايب قهرمانى ايران در اين رقابت ها 
اظهار داشت: عملكرد بچه ها فوق العاده بود. تيم 
سابر ما موفق شــد ايتاليايى را شكست دهد 
كه در طول سال در تمام مسابقاتى كه حاضر 
بود مدال كسب كرده بود اما در اين مسابقات 
به دليل شكست برابر ايران دستش به مدال 
نرســيد. بچه ها با وجود خستگى در بخش 
انفرادى در رقابت هاى تيمى فوق العاده بودند 

و كولاك كردند.
وى افزود: مطمئن باشــيد كــه اين بچه ها 
حرف هاى بيشترى براى گفتن دارند و با اين 
امكاناتى كه دارند بيش از اندازه درخشيدند. 
با اين امكاناتى كه شمشيربازان ما دارند و در 
مقابل آن با نتايجى كه كسب كردند، اين رشته 
را زير سوال بردند. بابت اين نتايج خدا را شكر 
مى كنم. خوشبختانه خوب تلاش مى كنيم و 

در مقابل هم نتايج خوبى مى گيريم.
سرمربى تيم سابر كشورمان تاكيد كرد: زحمت 
زيادى براى بچه ها كشيديم و فدراسيون هم 

كم كارى نكرد اما امكانات و بضاعت فدراسيون 
همين اســت. من تك و تنها هستم و نياز به 
بدنساز، پزشك و ماساژور دارم اما متاسفانه هيچ 
كدام را نداريم. اگر آقايان واقعا مدال مى خواهند 

بايد امكانات در اختيار اين رشته باشد.
پيمان فخرى ادامه داد: در اين مسابقات طلسم 
نبردن مجارها را هم شكستيم و فقط به كره 
باختيم.كره اى ها در 6 دوره اخير جهانى همه را 
طلا گرفته بود. ما قبلا آنها را شكست داده ايم 
و مطمئن باشيد بازهم اين كار را خواهيم كرد. 
آنها تنها تيمى هستند كه هر 4 نفرشان يك 
دست است و سه نفرشان جزو 8 بازيكن برتر 

دنيا هستند.
وى در مورد مدال برنــز على پاكدامن گفت : 
پاكدامن بايد خيلى زودتر به حقش كه مدال 
جهانى بود، مى رسيد. او در چند مسابقه قبلى 
خيلى خوب كار كرده و خيلى نزديك باخته 
بود، امــا اينجا واقعا خــوب كار كرد و نتيجه 

تلاش هايش را گرفت.
سرمربى تيم ملى سابر با اشــاره به عملكرد 
مجتبى عابدينى عنوان كرد: مجتبى روز بسيار 
خوبى داشت. گفته بودم كه او به شرايط خوبش 
برمى گردد، اما برخى باور نمى كردند. نتيجه 

تيمى و انفرادى اش را ببينيد، فوق العاده بود.
فخرى در مورد اينكــه برنامه هاى آينده تان 
چگونه خواهد بود، گفــت: از هفتم فروردين 
كارمان آغاز مى شــود و بايد در جايزه بزرگ 
سئول شركت كنيم و براى اين رقابت ها محمد 
رهبرى، على پاكدامن و مجتبى عابدينى اعزام 
خواهند شــد. برنامه ما تا بازى هاى آسيايى 
مدون است، اما شرايط مان بايد تغيير كند. واقعا 

شرايط مان با تمام تيم ها متفاوت است. 
سرمربى تيم ملى سابر شمشيربازى ادامه داد: 
همين تيم ها و هميــن بازيكنان در المپيك 
حضور دارند و مــا در رقابت با آنها به دو مدال 
جهانى رسيديم. تيم پنجم جهان هستيم و در 

جام جهانى لهستان هم نقره گرفتيم. ديگر چه 
اتفاقى بايد بيفتد؟

صعود سابريست ها در رنكينگ
تيم   ملى اسلحه سابر پس از كسب مدال نقره 
جام جهانى، در رنكينگ جديد فدراســيون 
جهانى شمشــيربازى با ســه پله صعود به 
رده پنجــم صعود كرد. فدراســيون جهانى 
شمشيربازى رنكينگ جديد برترين تيم هاى 
اسلحه ســابر جهان را اعلام كرد كه در اين 
رده بندى تيم   ملى ايران كــه پيش از اين در  
جايگاه هشتم قرار داشت با 264 امتياز و سه 
پله صعود به رتبه پنجم صعود كرد و بالاتر از 
تيم هايى همچون آمريكا، آلمان و فرانسه قرار 
گرفت. در رده بندى جديد تيم كره جنوبى 
با 412 امتياز صدرنشين است. ايتاليا با 252 
امتياز در رده دوم ايستاده است و مجارستان با 

304 امتياز در رده سوم قرار دارد.

خبر

هفته 26 لاليگا اسپانيا
اسپانيول - رئال مادريد

سهشنبه 8 اسفند / ساعت: 22:30 زنده از شبكه سه

جام حذفى ايتاليا
يوونتوس - آتالانتا

چهارشنبه 9 اسفند / ساعت: 20:00 زنده از شبكه ورزش

جام حذفى ايتاليا
لاتزيو - ميلان

چهارشنبه 9 اسفند /ساعت: 23:15 زنده از شبكه سه

جام حذفى فرانسه
پارى سن ژرمن - مارسى

چهارشنبه 9 اسفند /ساعت: 23:30 زنده از شبكه ورزش

هفته 25 جام خليج فارس
استقلال - پرسپوليس

پنج شنبه 10 اسفند / ساعت: 15:45 زنده از شبكه سه

ورزش در سيما
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صالحى اميرى: براى 
كشتى ساكت نمى نشينيم

ايسنا:صالحى اميرى، رئيس كميته ملى المپيك در پاسخ به اين سوال 
كه  نمى خواهد به ماجراهاى تعليق فدراسيون كشتى ورود پيدا كند گفت: 

آن چيزى كه من فكر مى كنم بايد اتفاق افتد، دو مسئله هم زمان است، يكى 
انسجام سياستى در داخل براى مواجه شدن با اين پديده و حمايت ملى از جامعه 
كشتى  و شخص خادم براى پشت سر گذاشتن اين مسير و ديگرى ديپلماسى و 
لابى در سطح بين المللى است. بنابراين بايد از ظرفيت وزارت خارجه و نهادهاى 
بين المللى استفاده كنيم تا فشار از روى كشتى  كم شود.  در جهت مديريت اين 
بحران در حال  حركت هستيم و اميدواريم كه اتفاقى براى جامعه كشتى  

نيفتد. المپيك مدعى است منهاى سياست است و ما باور داريم اين 
يكى از نقاط محك المپيك است كه سياسى نيست.  كشتى  

ايران در عرصه بين المللى جايگاه دارد و ما ساكت 
نخواهيم نشست .

سعيد على حسينى: 
عمل جراحى زانويم خوب بود

ايسنا: نايب قهرمان وزنه بردارى جهان گفت: عمل جراحى زانويم خوب 
بوده و با وجود اينكه در مسابقات جهانى آمريكا بدظاهر نشدم اما تلاش مى كنم 

در مسابقات آينده بهتر باشم.سعيد على حسينى درباره شرايط خود پس از عمل 
جراحى زانو بيان كرد: پارگى مينيسك داشتم و عمل جراحى خوبى بود. كم كم دارم 
تمريناتم را جلو مى برم تا به حالت نرمال برسم و اگر خوب و منظم تمرين كنم مشكلى 
در مورد زانويم پيش نمى آيد. البته چون 14 اسفند امتحان دارم از كادرفنى اجازه 
گرفتم كه بروم و بعد دوباره به اردو برگردم وسپس تمريناتم را تا مسابقات منظم 

انجام مى دهم. على حسينى در مورد بازگشت مجدد سليمى به تمرينات 
وزنه بردارى گفت: بهداد سليمى يكى از سرمايه هاى وزنه بردارى ايران و 

چند دوره قهرمان جهان است. مطمئن باشيد كه حضورش باعث 
مى شود هم ما خوب تمرين كنيم هم خودش. در 

نهايت هم سودش به ايران مى رسد .

سر و كله 
«كولاكوويچ» پيدا شد

ورزش: ســرمربى تيم ملى واليبال ايران  فردا  وارد تهران مى شود.ايگور 
كولاكوويچ عصر روز چهارشنبه نهم اسفندماه به خانه واليبال تهران مى رود 

و ديدار تيم هاى پيكان و بانك سرمايه را از نزديك نظاره گر خواهد بود. همچنين 
تدريس در سمينار تخصصى «تاكتيك هاى پيشرفته حمله» در راستاى ارتقاى سطح 
دانش فنى مربيان سطح بالاى كشور از ديگر برنامه هاى ايگور است كه اين سمينار 
روز سه شنبه 15 اسفندماه در آكادمى ملى المپيك و پارالمپيك برگزار مى شود. 
كولاكوويچ قرار بود هفته پيش به تهران بيايد اما به دليل شكستگى كتف پسرش در 

مسابقات هندبال و رسيدگى به امور عمل جراحى فرزندش، با چند روز تاخير  
وارد تهران مى شود.تيم ملى واليبال مردان ايران در سال 2018 چند 

رويداد مهم از جمله «ليگ ملت هاى واليبال»، «بازى هاى آسيايى 
اندونزى» و «مسابقات قهرمانى مردان جهان» در ايتاليا 

و بلغارستان را پيش رو دارد.
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ورزش: اوسين بولت روز يكشــنبه در اكانت توئيترى خود 
خبر داد كه با يك باشگاه قرارداد امضا كرده و روز سه شنبه 

نام تيم باشگاهى خود اعلام مى كند! 
دونده سرعت سرشناس جهان بعد از كناره گيرى از رقابت هاى 
دووميدانى قصد دارد، در عرصه فوتبال به ورزش ادامه دهد. 
قهرمان چندين دوره المپيك كه علاقه عجيبى به فوتبال دارد و 
طرفدار پروپاقرص من يونايتد است،ماه اوت آينده 32 ساله مى 
شود و همواره گفته كه رويايش فوتبال بازى كردن در ميادين 
بين المللى است. او علاوه بر يونايتد چندين تماس هم با باشگاه 
بوروسيا دورتموند داشته ولى هنوز نام تيمى كه او از عقد قرارداد 
با آن نام مى برد، مشخص نيست. به هرحال هرباشگاهى كه با 
بولت قرارداد بسته با توجه به اينكه او سال ها عنوان سريع ترين 
مرد كره زمين را دراختيار داشــته، دست به اين ريسك زده 
است. به خصوص كه بولت هيچ تجربه حرفه اى در اين رشته 
ندارد. گمان مى رود او در تيم باشگاهى خود به دليل استفاده 
هرچه بيشــتر از توانايى هاى تكنيكى اش در جناحين مورد 

استفاده قرار گيرد.
 ژانويه گذشته بولت اعلام كرده بود كه در مورد دنبال كردن 
حرفه فوتبالش بسيار جدى است. در آن زمان او گفته بود كه 
در ماه مارس با دورتموند تمرين مى كند ولى ظاهرا او ديگر 

نمى توانسته بيش از اين صبر كند و دراين فاصله زمانى با يك 
باشگاه قرارداد رسمى امضا كرده است. با توجه به اينكه پوما 
ازسال ها پيش اسپانسر بولت محسوب مى شود، بعيد است كه 
او راهى تيم هايى شود كه شركت هاى نايك يا آديداس حامى 
ورزشى آنها باشند. به خصوص كه او در ويدئويى كه در توئيتر 
پست كرده هم پيراهن پوما برتن دارد. دورتموند كه يك دوره 
تمرينى به بولت پيشنهاد داده بود، با پوما قرارداد دارد. البته 
ساعت توئيت بولت هم به ساعت بريتانيا تنظيم شده بود. برنلى، 
هادرزفيلد تاون، لسترسيتى و آرسنال چهارتيمى هستند كه 
انگليس با پوما قرارداد دارند. طبق وعده بولت، رمز اين معما 

امروز صبح به وقت اروپا گشوده خواهد شد.

ورزش: در يك شــب تقريبا عالى براى پى اس جى كه به 
برترى 3-0 اين تيم برابر مارسى در لوكلاسيك  و اختلاف 
14 امتيازى با موناكو در جدول رده بندى ليگ 1 تمام شد، 
اوناى امرى ستاره اصلى تيمش را در فاصله هشت روزمانده 
به ديدار برگشت برابر رئال مادريد در ليگ قهرمانان از دست 
داد. مصدوميت ساق پاى راست نيمار در دقيقه 81 مسابقه 
كه خودش به تنهايى عامل آن بود و به خروج او از زمين منجر 
شد، بدترين اتفاقى است كه دراين مقطع از فصل مى توانست 

براى تيم پاريسى رخ دهد. 
 مرد شــماره 10 پى اس جى كه پايش به طورغير طبيعى 
تا شــد، با داد و فرياد و اشــك ريزان زمين را ترك كرد وبه 
نظر مى رســيد كه مدتى طولانى درگير اين آسيب ديدگى 

خواهد بود. 
براى پى اس جى كه به دليل شكست 3-1 در برنابئو شانس 
كمى براى عبور از اين مرحله خواهد داشــت، عدم حضور 
نيمار شوك بزرگى است كه اين ماموريت را براى تيم امرى 
غيرممكن تر از قبل مى كند.  در واقع ستاره برزيلى تنها يك 
هفته زمان در اختيار دارد تا خودش را به نبرد سرنوشــت 
ساز در پارك دو پرنس برساند. پارى سن ژرمن اميد زيادى 
داشت كه دراين فصل طلسم چند ساله عدم راهيابى به جمع 

چهارتيم برتر چمپيونزليگ را بشكند كه با قرعه مقابل رئال 
در مرحله يك هشتم نهايى و شكست در بازى رفت تقريبا 
غيرممكن خواهد بود. امرى گفته كه پى اس جى براى حضور 
نيمار دراين بازى بايد خوشبين باشد. اما تياگوسيلوا كاپيتان 
پى اس جى گفت كه انتظار ندارد نيمار به بازى چهارشنبه 
برابر مارسى در مرحله يك چهارم نهايى جام حذفى برسد. 
نيمار در اين بازى بارها با خطاى بازيكنان مارسى كه از ابتدا 
او را هدف خطاهاى متعدد خود قرارداده بودند، متوقف شد. 
درجريان اين مسابقه هشت خطا روى نيمار صورت گرفت. با 
اين وجود بونا سار هافبك مارسى به درستى مدعى شده كه 

او تقصيرى در صحنه مصدوم شدن نيمار نداشت.

توئيت غيرمنتظره دونده جامائيكايى

«بولت» رسما فوتباليست شد 
مصدوميت بد موقع ستاره برزيلى 

دلهره در پاريس براى «نيمار»

ملى پوش اسكى: هم تيمى ما 
در خيابان سهميه المپيك گرفت

تسنيم: ملى پوش اسكى ايران گفت: اگر فدراسيون هيچ كارى 
هم انجام نمى داد، باز هم همين تعداد ســهميه و همين نتايج 
در المپيك زمســتانى 2018 رقم مى خورد، چون هيچ برنامه 
مدونى وجود نداشت.حسين ســاوه شمشكى درباره عملكرد 
ملى پوشان اسكى ايران در بازى هاى المپيك زمستانى 2018 
پيونگ چانگ اظهار داشت: واقعيت اين است كه نمى توان اين 
دوره را با دوره هاى قبلى مقايسه كرد؛ چرا كه شرايط متفاوتى 
براى هر كدام وجود داشته و تعداد اردوها در عملكرد ورزشكاران 
تاثير گذار است. وى افزود: معتقدم اردوهاى برگزار شده براى 
اعزام، آن اردوهايى نبود كه اعضاى كاروان ايران نتيجه اى بهتر 
از اين را كسب كنند. من و كيادربندسرى كه با هم بوديم، در 
حالى تمرينات بدنسازى را خارج از سالن و هواى سرد شمشك 

انجام مى داديم كه كار بسيار سخت بود. 
ملى پوش اسكى با اشاره به وضعيت سمانه بيرامى باهر ادامه داد: 
خيلى ها را ديدم كه به نتيجه كسب شده توسط او ايراد گرفتند، 
حال اينكه كسب سهميه در شرايط كنونى هم بسيار ارزشمند 
اســت. ما در تمام روزهايى كه به مجموعه انقلاب مى رفتيم، 
بيرامى را مى ديديم كه با رول اسكى در خيابان تمرين مى كند 
كه هر لحظه امكان داشــت او تصادف كند كه در اين صورت، 
حتى سهميه المپيك هم نمى گرفت. بيرامى در چنين شرايط 

و با اين وضعيت تمرينات بود كه سهميه گرفت.
اسكى باز باتجربه كشــورمان اظهار داشت: به ما مى گويند كه 
بودجه اى براى هزينه  كردن وجود نــدارد، ولى ما بايد بگوييم 
كه بودجه هست. در چنين شرايطى وقتى نتيجه اى نامطلوب 
رقم مى خورد، اين ورزشكار است كه سيبل انتقادات مى شود، 
نه فدراسيون. من در كنار بهترين هاى دنيا تمرين كرده ام و بايد 
بگويم كه چيزى كم نداريم، اما آنها از زيرســاخت هاى خوبى 
بهره مى برند كه مــا از آن محروم هســتيم.البته نبايد از اين 
وضعيت هم حرفى بزنيم تا دوستان ناراحت نشوند. هر كسى 
كه روى كار مى آيد، انگار كه مى خواهد ما را سرگرم كند و اين 

شرايط هميشه تكرار مى شود.
وى با اشاره به برگزارى رقابت هاى اســكى قهرمانى آسيا در 
دربندسر گفت: چيزى كه شنيده ام، اين است كه كره جنوبى 
و ژاپن با بهترين نفرات شــان به ايران نمى آيند. فكر مى كنم با 
وجود آنكه تمرين زيادى برگزار نشده، اما بتوانيم نتايج خوبى 
بگيريم. كره جنوبى و ژاپن به نســبت قبــل خيلى ضعيف تر 
شده  اند و شانس ما براى موفقيت در دوره آينده اين مسابقات 
زياد است، البته به شرط آنكه از حالا برنامه ريزى و تلاش زيادى 

صورت بگيرد.

با همكارى تربيت بدنى آستان قدس رضوى  برگزار شد
المپياد فرهنگى ورزشى طلاب غيرايرانى 

ورزش: به پيشنهاد مؤسسه تربيت بدنى آســتان قدس رضوى براى نخستين 
بار المپياد فرهنگى  ورزشى بانوان طلبه جامعه المصطفى(ص) العالميه مشهد 
در سالن هاى مؤسسه تربيت بدنى آســتان قدس رضوى برگزار شد. اين دوره از 
مسابقات با حضور 80 تن از بانوان دانشجوى اين دانشگاه علوم دينى از 10 مليت 
مختلف به مرحله اجرا درآمد.بخش ورزشى طلاب برادر اين مركز آموزش عالى 
نيز طى هفته آتى در سالن هاى ورزشى موسسه تربيت بدنى آستان قدس رضوى 

برگزار خواهد شد.

حدادى: هميشه دوست داشتم 
جلوى خانواده ام بازى كنم

ورزش: حامد حدادى، سنتر تيم ملى بسكتبال  بعد از برترى تيم ملى بسكتبال 
مقابل عراق گفت: خودم دوست داشتم كه هميشــه جلوى خانواده خودم بازى 
كنم. در نيمه اول كمى با عجله بازى كرديم اما در نيمه دوم بهتر بوديم. فكر مى كنم 
تماشاگران هم لذت بردند. اميدوارم كه مردم به اين روند ادامه دهند و در بازى هاى 

آينده كه تيم هاى بزرگتر به ايران مى آيند، حمايت بيشترى نياز داريم. 

رئيس فدراسيون دوچرخه سوارى: ساخت 
پيست از دست ما خارج است

فارس: خسرو قمرى، رئيس فدراسيون دوچرخه سوارى در مورد ساخت پيست 
چوبى و سرپوشيده گفت: رقباى ما زيرساخت هاى خود را به حدى رسانده اند كه اگر 
ما نجنبيم و پيست چوبى و سرپوشيده نسازيم، خيلى عقب مى افتيم. شما وقتى 
پيست سرپوشيده داريد، مى توانيد 12 ماه سال آنجا تمرين كنيد. رئيس فدراسيون 
دوچرخه سوارى گفت: اولويت اصلى ما ساخت پيست است و اميدوارم پيست سارى 
را در اختيار ما قرار دهند. مشكلات مالى حرف اول را مى زند و ساخت پيست هم از 
دست من و فدراسيون خارج است. رقباى ما همه دارند مى سازند و ما عقب مانده ايم.

فرنگى كاران امروز روى تشك مى روند
آغاز مسابقات كشتى قهرمانى آسيا

ورزش: رقابت هاى كشتى فرنگى و آزاد قهرمانى آسيا روزهاى 7 تا 13 اسفندماه 
در شهر بيشكك قرقيزستان برگزار مى شــود. اين مسابقات امروز با رقابت هاى 
فرنگى آغاز مى شود. تركيب تيم هاى فرنگى و آزاد كشورمان در اين رقابت ها به 

شرح زير است.
تركيب تيم ملى كشتى فرنگى:
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خبر

رونمایی از تقریظ رهبر انقلاب
 بر کتاب »سرباز کوچک امام«

فرهنگ وهنر: تقریظ رهبر 
معظم انقلاب بر کتاب »سرباز 
زندگی نامه  امــام«  کوچک 
آزاده  طحانیــان  مهــدی 
سرشناس در برنامه »فرمول 
یک« با اجرای سیدعلی ضیا 
رونمایی شــد. در این برنامه 

اعلام شد که برای طحانیان و فاطمه دوست کامی نویسنده کتاب »سرباز 
کوچک امام« هدایایی آماده شــده که به آنها داده می شود و این هدایا با 
دستخط حضرت آیت الله خامنه ای بودند. طحانیان در حالی که غافلگیر 
بود و اشــک شوق می ریخت، تقریظ رهبر انقلاب را بوسید و بر صورتش 
گذاشت و خطاب به ضیا گفت: مرا غافلگیر کردید و گرچه از این موضوع 
خبر داشــتم اما این پیام را نخوانده بودم و تصوری از آن نداشتم و آن را 
انگار در خواب خوانده بودم. اینکه حضرت آقا چه نظر لطفی دارند جای 
شکر و سپاســگزاری دارد و خوشحالم توانستم قلب ولی زمان خودم را 
راضی کنم. خودم را لایق صفاتی که حضرت آقا برشمردند نمی دانم اما از 
خدا توفیق می خواهم همانطوری باشم که باید و وظیفه ای که بر دوشمان 
باشــد را به انجام برسانیم. فاطمه دوست کامی نویسنده »سرباز کوچک 
امام« نیز در این برنامه بیان کرد: با تک تک سلول های بدنم شادم از اینکه 
دل نائب امام زمان)عج( را شــاد کردم. ما 150 جلسه با آقای طحانیان و 
350 ســاعت صوت داشتیم. 3 بار این کار بازنویسی شد تا آنچه مدنظر 

ما است تولید شود. 

16 فیلم نامزد اکران نوروزی شدند
ایسنا: آخرین جلسه شورای فعلی صنفی نمایش با کاندیدا شدن 16 فیلم 
برای اکران نوروزی برگزار شد. غلامرضا فرجی سخنگوی این شورا درباره 
اکران نوروزی و نیز وضعیت نمایش فیلم »آن سوی ابرها« ساخته مجید 
مجیدی هم گفت: در حال حاضر اکران فیلم های روی پرده ادامه دارد و 

فیلم »آن سوی ابرها« نیز نیمه دوم سال آینده اکران می شود.
فرجی ادامه داد: برای اکران نوروزی 16 فیلم »خرگیوش«، »فیلشــاه«، 
»ماه پیشونی2« ، »لاتاری«، »لونه زنبور«، »ما شما را دوست داریم خانم 
یایا«، »مصادره«، »تگزاس«، »به وقت شام«، »چهارراه استانبول«، »خاله 
قورباغه«، »فرِاری«، »خجالت نکش«، »بی حساب«، »من دیوانه نیستم« 
و »جاده قدیم« متقاضی اکران هستند که بررسی آن ها در جلسه شورای 

جدید انجام خواهد شد.
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فرهنگ و هنر

 فرهنگ و هنر/ صباکریمی  خانه سینما علاوه 
بر کارکردهای معمولش، چند وقتی است به نمادی 
برای نمایش اعتراضات هنرمندان تبدیل شده است؛ 
از تجمعات مختلف سینماگران تا آتش زدن کارت 
خانه سینما توسط سعید سهیلی و البته جدیدترین 
این اعتراض ها متعلق به احمد نجفی است که رسماً 
در خانه سینما را که محل استقرار جلسات شورای 
صنفی نمایش اســت، گِل گرفت. به نظر می رسد 

نجفی از پایان زودهنگام اکران فیلم خود یعنی »من 
یک ایرانی ام« بســیار عصبانی شده است البته این 
فیلم حواشی کمی هم ندارد و کارگردانش محمدرضا 
آهنج، گفته به قدری از برخوردهایی که با وی شده 
ناراحت است که تمایلی به دیدنش ندارد. همچنین 
وی صراحتاً به مردم توصیه کرده این فیلم را نبینند!

با توجه به اتفاقات و حواشی ذکر شده این مسئله از 
دو جنبه قابل بررسی است. نخست این که شورای 

صنفی اکــران باید قوانینی در خصوص نحوه اکران 
و سقف اکران فیلم هایی که مخاطب زیادی ندارند، 

بگذارد.
نکته دیگر، رفتار هنرمندان و البته شیوه اعتراض آنها 
به مســائل است. این که صاحب یک اثر برای تولید 
فیلمش زحمات بسیاری را متحمل می شود بر کسی 
پوشیده نیست اما موضوع اینجاست که اعتراض ها 
و رفتارهای عجیب و دور از شــأن یک هنرمند هم 

پذیرفته نیســت. این در حالی اســت که غلامرضا 
فرجی، سخنگوی شورای صنفی نمایش هم درباره 
اعتراض نجفی گفته اســت هیچ طرح موضوعی از 
سوی پخش کننده، تهیه کننده و عوامل فیلم به شورا 
ارایه نشده است. محمدرضا فرجی مدیرکل سینمای 
حرفه ای از دستور رئیس سازمان امور سینمایی برای 
شفاف سازی در خصوص روند اکران فیلم »من یک 

ایرانی ام« خبر داد.

پرده نقره ای

اعتراض هنری 
به شیوه گل مالی

گفت و گو با »رؤیا شاه حسین زاده« شاعر برگزیده جشنواره شعر فجر

نبض شعر ایران در دست شعرسپید است
 فرهنگ و هنر/ زهره کهندل   دوازدهمین 
جشنواره بین المللی شــعر فجر، برگزیدگانش را 
شناخت و »رؤیا شــاه حسین زاده« تنها برگزیده 
بخش بزرگسال این دوره بود که سرو بلورین و 30 
سکه بهار آزادی تقدیم شاعر مجموعه شعر سپید 
» صدای زنگ درآمد« شد. شاه حسین زاده، زنی 
در آســتانه 40 سالگی است که حدود ربع قرن از 
عمرش را صرف شاعری کرده و به گفته خودش 
اگرچه همه عمرش صرف شعر شده اما هنوز در 
دامنه قرار دارد و فاصله اش تا رسیدن به قله، بسیار 
اســت. با برگزیده این دوره از جشنواره شعر فجر 
که اولین مجموعه اش را ســال 88 منتشر کرد و 
تاکنون 6 مجموعه شــعر و 2 مجموعه ترجمه از 
اشعار ترکی اســتانبولی را روانه بازار کرده است، 

گفت وگو کردیم که می خوانید. 

 به نظر شــما دلیل اینکه در این دوره از 
جشــنواره، داوران دســت به انتخاب یک 

مجموعه شعر سپید زدند، چه بود؟
این را باید از داوران پرسید ولی به نظر من در همه 
این سال ها، شعر کلاسیک مد نظر بوده است و این 
باعث شده که شاعران سپید، کمی  گله مند باشند. 
توجه به شــعر سپید، اتفاق قشنگی بود چون در 
حال حاضر نبض شعر ایران در دست شعر سپید 

است.
 

 امروز در کشورمان، شاعران سپید خوبی 
داریم؟

به نظرم نــه، بعد از مرحوم غلامرضا بروســان و 
همسرشان الهام اسلامی، شعری نبوده که چندان 
چنگی به دلم بزند. اشعار بروسان را بسیار دوست 
داشتم و خیلی زود از دستشان دادیم. به نظرم اگر 
قرار بود که اتفاقی در این تنه تکراری شعر بیفتد، 
مرحوم بروســان، قرار بود آن اتفاق را خلق کند و 

مرگش بسیار زودهنگام و تلخ بود. 

 وضعیت امروز شعر سپید را چطور ارزیابی 
می کنید؟

امروز، شــعر سپید به نقطه ای رسیده که نیازمند 

تحولی بزرگ است. شعر سپید به بن بست و تکرار 
رســیده است. بیشتر اشعار سپید و نگاه شاعران، 
شبیه هم است باید اعجوبه ای بیاید و تحول بزرگی 
را خلق کند. شرایط این تحول مهیاست و به زودی 

این اتفاق خواهد افتاد. 

 استقبال مخاطبان از آثارتان چطور است؟
ببینید من هیچ وقت با کلمات بازی نمی کنم. یکی 
از مشــکلات پیش روی شعر سپید این است که 
بسیاری از شاعرانش، وانمود می کنند یعنی اگر از 
شادی  یا غم می نویسند آن شادی و غم را وانمود 
می کنند مثلاً یکی انگشتش سوخته ولی چنان 
در شعر داد می زند؛ تمام تنم سوخت که غیرقابل 
باور اســت. شعر اگر در درون شاعر اتفاق نیفتاده 
باشد و از دل برآمده، نباشد قطعاً تأثیرگذار نخواهد 

بود. متأســفانه یک سری از شاعران جوان درگیر 
حواشی شــده اند در حالیکه استعدادهای خوبی 
دارند. حواشی و مانیفست های خاصی که عده ای 
از شاعران جوان را درگیر می کند، باعث شده که از 
ذات شعر دور شوند. کار شاعر این نیست که دنبال 
این و آن راه بیفتد و ادای شاعری دربیاورد. خیلی 
از آن ها می خواهند شبیه فلان شاعر بشوند ولی 

این مسئله به شاعران جوان لطمه می زند. ضمن 
اینکه قرار نیست شاعران در همه محافل و مجامع 
ادبی حضور داشته باشند. خود من سال هاست که 
در هیچ محفلی شرکت نمی کنم و تنها از خواندن 
و نوشتن، لذت می برم چون بهترین معلم است. اگر 
به دنبال کلماتی باشم که بخواهم تحولی در زبان 
ایجاد کنم پیش از اینکه تحول در معنا ایجاد کرده 

باشم، شعرم ساختگی می شود.

از ویژگی های اشعار شــما ظرافت های   
زنانه و مادرانه است، این تعمدی است؟ این 
را پرسیدم چون برخی از شاعران زن ما در 

زنانه نویسی موفق نبوده اند.
من از چشم یک زن به دنیا نگاه می کنم. تعمدی 
نداشتم و فقط خودم بود. ضمن اینکه مخالف این 

تقسیم بندی ها هستم. شــعر، شعر است. شاعر 
اگر صادقانه خودش را بنویســد، بر دل مخاطب 
می نشیند. ضمن اینکه بسیاری از دردها و عواطف 
انسانی، مشترک است. ما در جهان اشتراک های 
بزرگ زندگــی می کنیم. زن هــا از نظر عاطفی 
قوی اند، به راحتی می توانند همذات پنداری کنند 
و از احساسات مشــترک بنویسند اما هیچ وقت 
تلاش و تعمدی برای اینکه جور خاصی بنویسم، 

نداشته ام.  

آیا برگزیــده شــدن مجموعه تان در   
جشنواره شــعر فجر به دیده شدن آثارتان 

کمک خواهد کرد؟
خوشبختانه مردم، شعرهایم را دوست دارند و این 
اقبال را در شبکه های اجتماعی و فضای مجازی 
شاهد بودم. این برگزیده شدن، اثرگذار خواهد بود 
و مخاطبان  از سر کنجکاوی هم که شده، به سراغ 
آثارم خواهند رفت. اگر خوششان بیاید، کتابم را 
می خرند. من زنی ساکن یک شهرستان کوچکم 
که نه اهل فلان جریان اســت و نه پارتی و رانتی 
دارد اما در سایه عدالتی که در جشنواره شعر فجر 
وجود داشــت، اثرش انتخاب می شود یعنی شعر، 
خودش را بالا کشیده است. ضمن اینکه از ارسال 
کتاب اطلاعی نداشتم و گویا دبیرخانه جشنواره، 

تازه های نشر را رصد کرده است.

 البته برگزیده شــدن اثرتــان در این 
جشــنواره، چندان کم حاشیه نبود، دلیل 
جنجال آفرینــی در فضای شــعر را چه 

می دانید؟
آنقدر این مسائل برای من کوچک است که پیگیر 
آن نمی شوم. ضمن اینکه اگر برگزیده شدن کتابم 
باعث رنجش کسی شده است، عذرخواهی می کنم 
چون دوست ندارم کسی از من برنجد. 6 مجموعه 
شــعر دارم که ممکن اســت، تعدادی از اشعارم، 
ضعیف باشد اینکه عده ای با قصد و نیتی، آنها را 
بزرگ نمایی کنند اشــکالی ندارد، می بخشمشان 
چون باور دارم آنچه امروز، جهان را نجات می دهد 

عشق است.

بیشــتر اشــعار ســپید و نــگاه 
شــاعران، شــبیه هم است باید 
اعجوبه ای بیاید و تحول بزرگی را 

خلق کند

آنچه می خوانید


	9
	10
	11
	12 new

